

VP ENGINEERING

Sebastian Woinar

Deutsch

Seit 2019 ist Sebastian Woinar bei Data4Life tätig, wo er 2022 als VP of Engineering Teil des Management Boards wurde. Sein Interesse gilt Wearables und Sensoren, AI Models, Interoperabilität, EHR-Daten, Datenqualität und Ende-zu-Ende-Verschlüsselung. Sein Handwerk lernte der gebürtige Nauener am Hasso-Plattner-Institut, wo er IT Systems Engineering studierte. Im SAP Health Innovation Hub arbeitete er zunächst als Developer und später als Development Manager.

English

Sebastian Woinar joined Data4Life in 2019, becoming part of the management board as VP of Engineering in 2022. His interests include wearables and sensors, AI models, interoperability, EHR data, data quality and end-to-end encryption. A native of Nauen, Germany, he learned his trade at the Hasso Plattner Institute, where he studied IT Systems Engineering. At the SAP Health Innovation Hub, he worked first as a developer and later as a development manager.